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فرماندار نوشهر با اشــاره به پایان دغدغه 
۲۴ ســاله جابه جایی بار از بندر نوشهر از 
راه اندازی سامانه هوشمند نوبت دهی در 
پایانه بار این بندر خبر داد. رستم زرودی در 
جلسه بررسی مسائل پایانه بار بندر نوشهر 
که با حضور مدیــرکل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای مازندران در نوشهر برگزار شد 
افزود: ساماندهی و استقرار سامانه هوشمند 
نوبت دهی در پایانه بار بندر نوشهر چندین 
روز است که مراحل آخر تست گیری را با 
موفقیت به پایان رسانده و به صورت کامل 

در حال اجرا است.
فرمانــدار نوشــهر ادامــه داد: اداره کل 
راهداری و حمل و نقل با تعامل مدیریت 
پایانه بار نوشهر توانسته است علاوه بر رفع 
نواقص سیستم های مکانیزه سخت افزاری 
و نرم افزاری سامانه هوشمند نوبت دهی 
با موفقیت امکان بهنگام ســازی مستمر 
اطلاعاتی، تســریع در نوبت دهی و اعلام 
بارپایانه، ســاماندهی و مدیریت حمل و 
نقل بار را نیز در بندر نوشهر عملیاتی کند.

زرودی بر ضرورت نظارت بر اجرای سامانه 
هوشمند نوبت دهی بار در پایانه بار بندر 
نوشهر از سوی دستگاههای متولی تاکید 
کرد و گفت: براساس مصوبه شورا هرکس 
تخلف یا مانعی در مسیر فعالیت این سامانه 

ایجاد کند با آن برخورد قاطع خواهد شد.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
مازندران نیز در این جلســه افزود: اجرای 
این پروژه از سال گذشته شروع شده بود که 
با توجه به وضعیت کمبود اعتبارات وقفه ای 
چندماهه در روند اجرای آن بوجود آمده 
بود که با پیگیری های صورت گرفته اعتبار 

لازم تأمین و این طرح راه اندازی شد.
حسن جهانیان با اشاره به وجود ۲ پایانه بار 
در استان مازندران اظهار داشت: در حال 
حاضر ۲ پایانه بار نکا و نوشــهر در استان 
فعالیت دارند که پایانه بار نکا دولتی و پایانه 
بار نوشهر از سوی بخش خصوصی ایجاد 
شده است که بیانگر توجه دولت سیزدهم 
به حمایت از بخش خصوصی در راســتا 

توسعه کشور است.
معاون حمل و نقــل اداره کل راهداری و 
حمل و نقل جاده ای مازندران نیز در این 

جلسه پایانه بار نوشــهر را نخستین پایانه 
بار خصوصی در کشــور دانست و افزود: با 
راه اندازی سامانه هوشــمند نوبت دهی 
پایانه بار بندر نوشهر دغدغه چندین ساله 
حمل و نقل در شهر بندری نوشهر برطرف و 
شاهد حمل و نقلی روان و پر رونق در راستا 

توسعه استان و کشور باشیم.
ابوالفضل صفــری به نحــوه فعالیت این 
سامانه اشــاره کرد و گفت: با اجرای این 
سامانه که همزمان در ۲۳ استان کشور نیز 
در حال اجرا است مشکلات وارد کنندگان 
کالا برای جا به جایی و حمل و نقل کالا در 
بندر نوشهر رفع شده و دیگر شاهد کاهش 
حضور کشــتی ها در این بندر و جایگزین 
کردن آن با دیگر بنادر شــمالی از جمله 

انزلی، امیر آباد و آستارا نخواهیم بود.
پایانه بار نوشهر ســال ۱۳۷۷ با همراهی 
حدود ۴۰۰ راننده کامیون و ۱۳ شــرکت 
حمل و نقل فعالیتش را آغــاز کرد. از آن 
زمان تاکنــون رانندگان کامیــون روزانه 
پیش از ورود به بندر برای بارگیری، ابتدا 
باید با مراجعه با پایانه بارنامه دریافت کنند 
تا بتوانند با در دست داشتن آن به بندر رفته 

و بار را به مقصد استان های دیگر دریافت 
می کردند. بیشترین ضرر و زیان فعالیت 
سنتی پایانه بار نوشــهر به بازرگانانی که 
بارشان به کشــتی به بندر نوشهر حمل 
می شد می رسید و این بازرگانان در زمان 
انباشت زیاد بار در بندر مجبورند یا برای 
تأمین کامیون مورد نیاز به کامیون داران 
کرایه بیشتر از نرخ مصوب پرداخت کرده 
و یا در غیر این صورت با تعلل نگه داشتن 

بیشتر از سه روز کشتی باری، باید چندین 
هزار دلار جریمه پرداخت می کردند.

بندر نوشهر در حال حاضر با مساحت ۸۸ 
هکتار و دارا بودن ۱۱ پست اسکله تجاری 
و خدماتــی و تجهیزات مــدرن بندری و 
دریایی، از ظرفیت مناسبی برای تخلیه و 
بارگیری انواع کالا و پذیرش کشتی های 
تجاری با ظرفیت بالغ بر ۶ هزار و ۵۰۰ تن 

برخوردار است.

معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری 
مرکزی خبرداد:

 تمدید تعطیلی 
روزهای پنجشنبه ادارات استان

نســل فردا: معاون توســعه مدیریت و منابع 
اســتانداری مرکزی گفت: تعطیلــی روزهای 
پنجشنبه ادارات دولتی استان در نیمه نخست 
مردادماه تمدید شد. سید مجتبی آل یاسین در 
جمع خبرنگاران، افزود: این اقدام در راســتای 
اصلاح الگــوی مصرف بــرق و حمایت از بخش 
کشــاورزی، صنعت و عدم قطع بــرق خانگی 
اجرا می شــود. وی اظهار داشت: این تعطیلی ها 
شامل روزهای پنجشــنبه در تاریخ های ششم 
و ۱۳ مردادماه جاری اســت که مراکز درمانی، 
دستگاه های خدمات رسان و مراکزی که دارای 

نوبت کاری هستند را شامل نمی شود.
معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری مرکزی 
گفت: ساعات کار ادارات و دستگاه های اجرایی در 
روزهای عادی نیز به منظور کاهش مصرف انرژی 
به ویژه برق از ســاعت ۷ تا ۱۳ و ۳۰ دقیقه پیش 
بینی شده که نقش مهمی در کاهش مصرف برق 
دارد. آل یاسین بیان کرد: ساعات کاری بانک ها 
و بیمه های درمانی در این دو روز از ســاعت ۷ تا 
۱۱ در نظــر گرفته شــده و ادارات کل گمرک، 
امور مالیاتی، تأمین اجتماعی و شــرکت پخش 
فرآورده های نفتی استان مرکزی نیز لازم است به 

صورت کشیک ارائه خدمت کنند.

معاون هماهنگی امور اقتصادی و توسعه 
منطقه ای استانداری:

رکورد مصرف برق در استان 
مرکزی شکسته شد

نسل فردا: معاون هماهنگــی امور اقتصادی و 
توسعه منطقه ای استانداری مرکزی گفت: رکورد 
مصرف برق در این استان شکسته شد. »حسن 
میرزاخانی« در بازدید از مرکز پایش هوشــمند 
شــرکت توزیع نیروی برق اســتان مرکزی در 
اراک، افزود: پیک مصرف برق استان به یک هزار 
و ۲۵۰ مگاوات رسیده و برای سومین بار است که 
در استان رکورد مصرف شکسته شده است. وی 
بیان کرد: عدم استفاده از لوازم برقی پرمصرف در 
ساعت های اوج بار )۱۲ تا ۱۷ و ۱۸ تا ۲۳(، استفاده 
از روشنایی روز، استفاده از لامپ های کم مصرف 
نظیر اس ام دی هــا و ال ای دی ها، تنظیم دمای 
آسایش روی ۲۴ و ۲۵ درجه و استفاده از دور کند 
کولر آبی و نصب سایبان بر روی کولرهای آبی را از 
جمله ساده و کم هزینه ترین روش های مدیریت 
مصرف است. معاون هماهنگی امور اقتصادی و 
توسعه منطقه ای اســتانداری مرکزی ادامه داد: 
همکاری خوب صنایع، کشاورزان، سازمان ها و 
نهادهای استان، صداوسیما و رسانه ها با توجه به 
شرایط موجود، فرهنگ سازی مدیریت مصرف 
در جامعه امری ضروری است. میرزاخانی عنوان 
کرد: اســتفاده از ظرفیت های فضــای مجازی، 
رســانه ها و مطبوعات نیز کمک زیادی به صرفه 
جویی در مصرف برق می کند. مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق استان استان مرکزی هم گفت: 
۲ مرداد ماه ۱۴۰۱، رکورد برق برای سومین بار 
در این استان زده شده است. »محمود محمودی« 
افزود: شدت درجه حرارت هوا علاوه بر افزایش 
مصرف برق ســبب حرارت تجهیزات و وسایل 
شبکه برق رسانی و فشار مضاعف بر آنها می شود. 

معاون آبخیزداری اداره کل منابع طبیعی و 
آبخیزداری خبرداد:

آغاز بهره برداری از ۱۸ طرح 
آبخیزداری در استان

نسل فردا: معاون آبخیــزداری اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری استان مرکزی گفت: بهره 
بــرداری از ۱۸ طرح آبخیزداری در این اســتان 
آغاز شد. »رضا عظیمی« افزود: با بهره برداری از 
این طرح ها یک میلیون و ۲۰۰ هزار متر مکعب 
به ظرفیت ذخیره سازی و کنترل روان آب ها در 
سطح اراضی آبخیز اســتان مرکزی افزوده شده 
است. وی ادامه داد: ۳۲۰ هزار میلیارد ریال منابع 
مالی بــرای اجرای این طرح ها هزینه شــده و با 
اجرای این طرح ها ظرفیت ذخیره سازی و کنترل 
روان آب ها در اراضی ملی و طبیعی استان مرکزی 
به ۸۳ میلیون و ۵۰۰ هــزار متر مکعب افزایش 
یافته اســت. معاون آبخیزداری اداره کل منابع 
طبیعی و آبخیزداری اســتان مرکزی عملیات 
گابیون بندی، بند خاکــی، مراقبت و نگهداری، 
مرمت عملیات خاکی، پخش سیلاب و نهالکاری 
را از جمله طرح های آبخیزداری در سطح استان 
عنوان کرد و گفت: با اختصــاص این اعتبارات 
طرح های آبخیــزداری برای کنترل ســیلاب و 
روان آب های ســطحی در اراضی آبخیز تمامی 
شهرستان های استان انجام شده است. عظیمی 
از تخصیص ۲۱۰ میلیارد ریال منابع مالی امسال 
برای اجرای طرح های آبخیزداری در سطح اراضی 
آبخیز اســتان مرکزی خبرداد و افــزود: اجرای 
طرح های آبخیزداری از جمله بند خاکی، گابیون 
بندی و مرمت بندهای خاکی در شهرستان های 
تفرش، شازند، اراک، دلیجان، خمین، محلات و 
ساوه در دستور کار قرار دارد. وی ادامه داد: پیش 
بینی می شود ۴۰۰ میلیارد ریال منابع مالی نیز 
از محل اعتبارات محرومیت زدایی امسال برای 
اجرای طرح های آبخیزداری در مناطق محروم 

استان مرکزی به این استان اختصاص یابد.
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  استاندار به صورت جدی و جهادی 
 وارد میدان کار شده است

حرکت جهادی برای بهسازی 
الهیه بروجن

کم و کاســتی ها در ۲ منطقه منظریــه و الهیه 
شهرستان های شــهرکرد و بروجن چهارمحال و 
بختیاری باعث شد مسوولان در یکی کار جهادی 
برای بهسازی و زیباسازی سیمای شهری آنها به 
صورت جدی وارد میدان عمل شوند و کار بهسازی 

را آغاز کنند.
سال هاست مردم ساکن در این دو منطقه شهری 
از دولت های مختلف درخواست داشته اند که برای 
بهسازی و زیباسازی این شهرک ها گام بردارند اما 
هر بار اختلاف مالکیت بین دستگاهی از جمله بین 
شــهرداری و راه و شهرسازی موجب می شد نگاه 

جدی به این منطقه ها نشود.
حالا در دولت سیزدهم، اســتاندار چهارمحال و 
بختیاری به صورت جدی و جهادی وارد میدان کار 
شده است و دستگاه های اجرایی را برای بهسازی 
و زیباسازی سیمای شهری این ۲ منطقه به خط 

کرده است.
این بهسازی در منطقه منظریه شهرکرد به سرعت 
آغاز شد و معاون استاندار چهارمحال و بختیاری 
و مدیریت بحران اســتان به صورت روزانه از روند 

بهسازی این منطقه گزارش دریافت می کنند.
عملیات ساخت و ساز در منطقه مسکونی منظریه 
محل احداث طرح مســکن مهر از ۱۶ سال پیش 
شروع شــد و این منطقه نزدیک به ۲۰ هزار نفر 
جمعیت دارد که مردم و ساکنان این منطقه که 
بیشتر افرادی کم درآمد هستند، بارها خواستار 
بازســازی و بهســازی معابر و جداول و بهسازی 

شهری شده بودند.
منطقه الهیه بروجن نیز همین مشــکل را دارد و 
بارها مردم از مسوولان در سالهای مختلف خواستار 
توجه جدی به رفع مشکلات شهری و بهسازی آن 

شده بودند.
در شهرســتان بروجن نیــز در منطقــه الهیه 
دســتگاه های اجرایی برای یک کار جهادی وارد 
میدان شده اند تا مشکلات مردم این منطقه رفع 

شود.
فرمانــدار بروجــن گفــت: ۲۰ دســتگاه انواع 
ماشین آلات سنگین و نیمه سنگین برای بهسازی 

سیمای الهیه بروجن به کارگیری شد.
فتــاح کرمی تاکید کــرد: از این پــس برگزاری 
مانورهای دســتگاه های اجرایی عضو مدیریت 
بحران در شهرســتان بروجن به صورت هدفمند 

برگزار می شود.
وی با اشاره به سکونت هفت هزار نفر از شهروندان 
بروجن در محله الهیه افزود: ساکنان الهیه هم اکنون 
با مشکلات فراوانی از جمله معابر مواجه هستند 
به همین منظور هشت دستگاه خدمات رسان در 
شهرستان بروجن با به کارگیری ۲۰ دستگاه انواع 
ماشین آلات سنگین و نیمه سنگین در یک مانور 
هدف مند، سامان دهی معبرهای الهیه را اغاز کردند.

کرمی یادآور شد: آسفالت معبرها و اجرای شبکه 
جمع آوری فاضلاب محله الهیه بروجن در آینده ای 
نزدیک آغاز و عملیاتی می شود و تسریع در روند 
تحویل قانونی الهیه از راه و شهرسازی به شهرداری 
بروجن وضعیت خدمات رسانی به شهروندان ساکن 

در این محله را ارتقاء می دهد.
 مردم چه می گویند؟

یکی از ساکنان الهیه گفت: وضعیت معابر و جوی و 
جدول در این محله نامناسب و باعث بروز مشکلات 

برای مردم به ویژه کودکان شده است.
مهران عزیزی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا تاکید 
کرد: ساکنان الهیه سال هاست که برای رفع این 
مشکلات بین راه و شهرسازی و شهرداری در حال 

رفت و آمد هستند.
وی افزود: امیدواریم حضور نیروها و ماشین آلات 
راهســازی در محله الهیه تا زمان رفع مشکلات 

معتبر این محله استمرار داشته باشد.
یکی دیگر از ساکنان الهیه گفت: مردم حاضرند 
برای رفع مشکلات کنونی با مدیریت شهری و یا 

سایر دستگاه های اجرایی مرتبط مشارکت کنند.
مریم خلیلی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا تاکید کرد: 
گاهی مشکلات را می توان با بهره گیری از امکانات و 
تجهیزات موجود رفع کرد که این امر فقط به همت 

و خواسته مسئولان نیاز دارد.
وی یادآور شد: حضور نیروهای مدیریت بحران در 
الهیه و آغاز عملیات سامان دهی معابر این محله 

رضایت نسبی بین اهالی ایجاد کرد.
یکی دیگر از ســاکنان الهیه گفت: این محله یک 
سکونت گاه قانونی جدید و جزو طرح های مسکن 

مهر دولتی است.
حمیدرضا حسینی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
تاکید کرد: به همین منظور باید از ابتدای اجرای این 
طرح تمامی بخش ها براساس نقشه ها و طرح های 

مهندسی اجرا می شد. 

چهارمحال و بختیاری

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان فارس:

فارس مستعدترین استان برای معرفی به عنوان معین کشور قطر است
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی فارس گفت: 
این اســتان با توجه به ظرفیت ها و قابلیت هــای موجود در آن 
مستعدترین و مستحق ترین استان برای معرفی شدن به عنوان 
معین کشور قطر اســت. جمال رازقی در جلسه شورای گفت و 
گوی دولت و بخش خصوصی در شیراز افزود: در سفر اخیر معاون 

وزیر صمت به فارس این استان به عنوان استان معین کشور قطر 
معرفی شده اما روز گذشته بخشنامه ای از سازمان توسعه تجارت 
ایران دریافت کردیم که در آن اســتان دیگری به عنوان استان 

معین کشور قطر معرفی شده است.
وی ادامه داد: گلایه ما این است که چرا مسئولان به قول و وعده ای 

که در زمینه معرفی فارس به عنوان معین کشور قطر داده اند عمل 
نکرده و استان دیگری را معرفی می کنند.

رازقی اظهار داشت: استان فارس به علت نزدیکی و روابط دیرینه با 
کشور قطر مستعدترین استان برای معین کشور قطر است و انتظار 
داریم که در این تصمیم گیری تجدید نظر شود و همانگونه که 

قول داده شده فارس به عنوان استان معین معرفی شود.
رئیس اتاق بازرگانی فارس، افزایش شدید قیمت مواد اولیه در 
واحدهای صنعت غذا، لوازم بسته بندی و همچنین افزایش نرخ 
گاز و برق را از مشکلات اساسی واحدهای تولیدی دانست و گفت: 

در بحث پرداخت هزینه گاز توســط واحدهای تولیدی با یک 
تناقض و تفاوت مواجه هستیم که موجب گلایه تولید کنندگان 

شده است.
رازقی افزود: هزینــه گاز واحدهای تولیدی کــه پروانه فعالیت 
خود را از سازمان جهاد کشــاورزی دریافت کرده اند یک پنجم 
واحدهای تولیدی اســت که از ســازمان صمت پروانه دریافت 
کرده اند، یعنــی در دو واحد تولیدی مشــابه، یکــی پنج برابر 
 دیگری هزینه گاز پرداخت می کند که انتظار اســت این مساله

 حل و فصل شود.

نسل فردا / گروه استان
news@ naslefarda.net

سرپرست فرمانداری سیرجان از آمادگی کامل ستاد 
مدیریت بحران شهرســتان برای مواجــه با حوادث 
احتمالی ناشی از شدت بارندگی در این شهرستان، 
خبرداد و گفت: تدابیر لازم برای احتمال وقوع سیل 

اندیشیده شده است و جای نگرانی وجود ندارد. علی 
یعقوبی پور از آمادگی کامل ســتاد مدیریت بحران 
شهرســتان برای مواجه با حوادث احتمالی ناشی از 
شدت بارندگی در این شهرســتان، خبرداد و گفت: 
جلسات ســتاد مدیریت بحران شهرستان به صورت 
مستمر پیرامون این مسائل و هشدار مدیریت بحران 

استان در راستای ورود سامانه بارشی به شهرستان، 
تشکیل شده است. وی افزود: تدابیر لازم برای احتمال 
وقوع سیل اندیشیده شده و جای نگرانی وجود ندارد و 
تمامی اعضای ستاد مدیریت بحران شهرستان نیز در 
آماده باش کامل هستند. وی ادامه داد: ماشین آلات 
سبک و سنگین امداد رسانی به همین منظور آماده 
شده است و بخشداران پاریز، بلورد، گلستان، زیدآباد و 
مرکزی نیز ضمن تشکیل منظم جلسات ستاد بحران 
در بخش های خود آمادگی کامل دارند در صورت بروز 

حوادث و بحران ناشی از باران و سیلاب را مدیریت و 
خدمات رسانی کنند.

یعقوبی پور عنوان کرد: تمامی مدیران ادارات و نهادها 
در شهرستان حضور دارند و مرخصی های احتمالی هم 
لغو شده و نهادهای خدمت رسان و امدادگر همانند 
شهرداری و هلال احمر و برخی شرکت های صنعتی به 
صورت آماده باش تا پایان وقت مقرر بارش ها، حضور 
دائم دارند که در صورت بروزمشــکلات و حوادث از 

بحران در منطقه جلوگیری شود.

سرپرست فرمانداری سیرجان خبر داد:

آمادگی کامل ستاد مدیریت بحران سیرجان برای حوادث احتمالی

قائم مقام رییس بنیاد ملی نخبگان گفت: بدنبال اجرای 
طرحهای حمایتی برای بازگشت و مهاجرت معکوس 
نخبگان به کشور، ســالانه به طور متوسط ۵۰۰ نخبه 
برای فعالیت در داخل کشور جذب و از خروج همین 
تعداد از کشور جلوگیری می شود. ناصر باقری مقدم در 
مراسم معارفه رییس بنیاد نخبگان خراسان رضوی در 
مشهد افزود: پیرو اجرای سند راهبردی امور نخبگان 
کشور، معاونت علمی ریاست جمهوری برنامه بازگشت 
و جذب نخبگان به داخل کشور را در قالب راه اندازی 
یک سامانه و ارتباط با نخبگان در ۲۰۰ دانشگاه برتر را 
راه اندازی کرده است. وی بیان کرد: تاکنون ۱۰ هزار نفر 
در سامانه یاد شده ثبت نام کرده اند و با گذشت پنج سال 
از آغاز فعالیت این سامانه، ۲ هزار و ۵۰۰ نفر از این تعداد 

برای بازگشت به کشور اقدام کرده اند.

باقری مقدم گفت: تا زمانی که این نخبگان در بخش 
هیات علمی دانشگاه ها جانمایی شوند، حدود یک سال 
زمان می برد و بنیاد ملی نخبــگان در این مدت از آنها 
پشتیبانی مالی می کند. وی خاطر نشان کرد: همچنین 
در قالب تســهیلات وام مســکن، کمک هزینه های 
پژوهشی یا پژوهانه برای تحقیق روی یک مساله خاص 

علمی به نخبگان مشمول طرح پرداخت می شود.
قائم مقام رییس بنیاد ملی نخبگان افزود: بخشی از این 
افراد مشکل سربازی دارند که می توانند به جای رفتن 
به سربازی )به جز بخش آموزشی( در قالب برنامه های 
پژوهشی دوره خدمت نظام را طی کنند، حتی برخی 
علاقه داشتند که بتوانند در کشور خارجی محل اقامت 
خود طرح پژوهشی را به جای سربازی انجام دهند که 
با همکاری ستاد کل نیروهای مسلح با این درخواستها 

موافقت شده است.
باقری مقدم گفت: عده ای از این عزیــزان یا علاقه به 
فعالیت در بخش هیات علمی ندارند و یا هیات علمی 
کشور ظرفیت لازم برای جذب آنها را ندارد، لذا کمک 
می کنیم که این افراد شرکت های اســتارتاپی ایجاد 
کنند، از مجموع ۲ هزار و ۵۰۰ نخبه بازگشته به کشور، 
نیمی از این ها وارد شــرکت های دانش بنیان شــده و 
یک چهارم از این افراد نیز جذب هیات علمی دانشگاه 
می شوند.وی ادامه داد: با توجه به فضای مسمومی که 
علیه ایران در دنیا ایجاد شده هنوز برخی برای بازگشت 
آماده نیســتند، لذا علاقه دارند ابتدا پروژه موقتی در 
کشور محل اقامت خود انجام دهند و یا سعی می شود 
در قالب »ورکشاب« یا سمیناری زمینه ارتباطشان را با 
کشور فراهم کنیم، پس از اینکه آنها متوجه شدند فضای 
کشور به سمت اقتصاد دانش بنیان رفته در آینده زمینه 
ورود آنها به کشور فراهم می شــود، این ارتباط برای 

بازگشت به کشور به نرمی انجام می شود.
قائم مقام رییس بنیاد ملی نخبگان افــزود: از نظر ما 

نخبگان داخل و خارج کشور با یکدیگر تفاوت ندارند 
و از طرفی برای همه آن ها طرح اشتغالزایی ایجاد شده 
است، ظرفیت بخش خصوصی برای اشتغال این افراد 
محدود است و از طرفی در کشوری هستیم که بخش 
عمده ای از اقتصاد کشور در اختیار شرکتهای دولتی 
و دســتگاه های اجرایی اســت، لذا با مساعدت دولت 
مصوبه ای داشــتیم که نخبگان با تشخیص بنیاد ملی 
نخبگان در دستگاه اجرایی جذب شوند، اکنون ثبت نام 
در این قالب شروع شده و امیدواریم بتوانیم با این روش 

مشکل اشتغال نخبگان را حل کنیم.
وی با بیان اینکه مشکلی از سالهای قبل بود که نخبگان 
در دســتگاه های اجرایی در مشــاغل غیرنخبگانی و 
سطح پایین به کار گیری می شــوند، افزوذ: بر اساس 
مصوبه هیات دولت، مقرر شد سازمان امور استخدامی 
طبقه مشــاغل نخبگانی را تعیین کند و دستگاه های 
اجرایی موظف هستند در مشاغلی از جنس طراحی، 
پژوهش، مدیریت و توســعه محصول جدید نخبگان 

را به کار گیرند.

قائم مقام رییس بنیاد ملی نخبگان در مراسم معارفه رییس بنیاد نخبگان خراسان رضوی در مشهد:

۵۰۰ نخبه سالانه با مهاجرت معکوس به کشور باز می گردند


